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Den næste sag på dagsordenen var: 
Anden behandling af forslag til lov om æn- 

dring af lov om foranstaltninger til tuberku- 
losens bekæmpelse. 

(Lovforslag nr. 77. Fremsat 26/2 75. Før- 
ste behandling 12/3 75. Betænkning 17/4 
75). 

Der var stillet 1 ændringsforslag i be- 
tænkningen. 

Uden for betænkningen var der ikke stillet 
ændringsforslag. 

Lovforslagets paragraffer, ændringsfor- 
slaget og spørgsmålet om lovforslagets over- 
gang til tredje behandling sattes til for- 
handling under ét. 

Ingen bad om ordet. 

§§ 1 og 2, ændringsforslaget om en ny 
affattelse af § 3 og § 3 i den ændrede affat- 
telse 
vedtoges uden afstemning. 

Lovjorslagets overgang til tredie behandling 
vedtoges uden afstemning. 

Formanden: 
Jeg foreslår, at lovforslaget går direkte 

til tredje behandling uden fornyet udvalgs- 
behandling. Hvis ingen gør indsigelse mod 
dette forslag, betragter jeg det som ved- 
taget. (Ophold). Det er vedtaget. 

Den næste sag på dagsordenen var: 
Anden behandling af forslag til lov om 

mælk og konsummælkproclukter. 
(Lovforslag nr. 91. Fremsat 27/2 75. Før- 

ste behandling 10/3 75. Betænkning 16/4 
75). 

Der var stillet 2 ændringsforslag i be- 
tænkningen. 

Uden for betænkningen var der ikke stil- 
let ændringsforslag. 

Lovforslagets paragraffer, ændringsfor- 
slagene og spørgsmålet om lovforslagets 
overgang til tredje behandling sattes til 
forhandling under ét. 

Ingen bad om ordet. 

§§ 1-10, ændringsforslag nr. 1, § 11, så- 
ledes ændret, § 12, ændringsforslag nr. 2, 
§ 13, således ændret, og §§ 14-27 
vedtoges uden afstemning. 

Lovforslagets overgang til tredje behandling 
vedtoges uden afstemning. 

Formanden: 
Jeg foreslår, at lovforslaget går direkte 

til tredje behandling uden fornyet udvalgs- 
behandling. Hvis ingen gør indsigelse mod 
dette forslag, betragter jeg det som ved- 
taget. (Ophold). Det er vedtaget. 

Da der ikke foreligger betænkninger over 
de følgende tre på dagsordenen opførte 
sager, skal jeg lade dem udgå af dagsordenen. 

Den næste sag på dagsordenen var herefter: 
Første behandling af forslag til lov om be- 

skyttelse a,1 havmiljøet i Østersøområdet. 
(Lovforslag nr. 153. Fremsat 17/3 75). 

Formanden: 
Sammen med denne sag foretages den 

næste på dagsordenen opførte sag, nemlig: 
Første behandling af forslag til lov om 

ændring af lov om foranstaltninger mod for- 
urening af havet med andet end olie. 

(Lovforslag nr. 154. Fremsat 17/3 75). 

Lovforslagene sattes til forhandling. 

Erik Holst (S): 
Det er med stor glæde, socialdemokratiet 

ser disse to lovforslag. De er jo direkte af- 
ledt af den konvention, som vi har set kunne 
etableres mellem 7 forskellige lande omkring 
Østersøområdet. 

Konventionen har vel kunnet etableres, 
fordi man har erkendt, at efterhånden som 
udviklingen teknologisk i de forskellige 
lande er gået fremad, er forureningen steget 
faretruende stærkt i det afgrænsede om- 
råde, som havmiljøet i virkeligheden er i 
Østersøområdet. Vi har glædet os over, at 
samarbejdet resulterer i en konvention, 
der på mange måder allerede er opfyldt 
af Danmark. Vi har set, hvorledes vi kun 
har behov for relativt få ændringer af den 


